
PROTOKÓŁ NR XXX/2020 
 

z XXXV sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2021 roku 

w trybie zdalnym 

 

 
 
Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 34 radnych, 
 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Otworzyła obrady XXXV sesji Rady Miasta Gdańska. 
Poinformowała o wpływie trzech wniosków o zmianę porządku obrad: 
 
Wpłynął wniosek klubów radnych Wszystko dla Gdańska i Koalicji 

Obywatelskiej o włączenie do porządku obrad projektu Apelu w sprawie 

Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności.  

      za                                      - 20 
                                                   przeciw                             -   11 
                                                   wstrzymało się                 -   1  
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

Będzie w pkt 4 ppkt. 16 

Wpłynął wniosek Komisji Strategii i Budżetu o włączenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na stanowisko 

etatowego członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Gdańsku (druk 923); 

       



 
       
     za                                      - 22 

                                                   przeciw                             -   0 
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                                                    Rada Miasta Gdańska  
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Będzie w pkt. 4A 

Wpłynął wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaliczenia 

ulic: prof. Witolda Andruszkiewicza, Anastazego Wika-Czarnowskiego, 

Jelitkowski Dwór i Brodnickiej do kategorii dróg gminnych (druk 924); 
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                                                    Rada Miasta Gdańska  
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Będzie w pkt. 4 ppkt. 2A. 

 

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przypomniała, że zgodnie z par. 28 ust. 1 pkt. 9 Statutów dzielnic 
do właściwości Zarządu dzielnicy należy składanie sprawozdań 
z działalności Zarządu Radzie Dzielnicy oraz 
Przewodniczącemu Rady Miasta Gdańska nie później niż do 30 
kwietnia następnego roku. Poinformowała, że na dzień 29.04 do 
Biura Rady Miasta Gdańska wpłynęło 9 sprawozdań Zarządów 
Dzielnic. Oddała głos Prezydent Miasta Gdańska, Aleksandrze 
Dulkiewicz. 
 
 
 
 



 
ALEKSANDRA DULKIEWICZ, Prezydent Miasta Gdańska 
Przedstawiła prezentację nt. stanu epidemiologicznego w Gdańsku za 

ubiegły miesiąc.  

Stanowi ona załącznik nr 2 do protokołu. 

 

PUNKT  3 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR KLUB KO 

Zaapelował, aby zgłaszać się na szczepienia przeciw Covid-19. 

Zaznaczył, że jest to niezwykle ważne, aby zmniejszyć liczbę zachorowań. 

Poruszył temat Krajowego planu odbudowy i zwiększania odporności. 

Stwierdził, że na razie jest to plan owiany tajemnicą. Są to jedynie 

deklaracje a nie konkrety. Powiedział, że powinno się uwzględnić 

samorządy w rozdysponowywaniu ewentualnych środków z tego planu. 

Przypomniał, że miasto Gdańsk niejednokrotnie nie otrzymywało wsparcia 

od rządu z różnego rodzaju programów. 

 

KAZIMIERZ KORALEWSKI, KLUB PIS 

Powiedział, że w Gdańsku potrzebne są inwestycje jak Nowa 

Świętokrzyska, Nowa Zielona Doga, budownictwo społeczne. Fundusze 

z krajowego planu odbudowy będą przeznaczone na rozwój, 

infrastrukturę, ochronę środowiska czy rozwój przedsiębiorstw. Wyraził 

nadzieję, że administracja Prezydent Dulkiewicz będzie przedkładać 

odpowiednie projekty i aplikować o fundusze, aby projekty gdańskie 

wygrywały w konkursach krajowych.  

 

BEATA DUNAJEWSKA, KLUB Wszystko dla Gdańska 

Wyraziła nadzieję, że inwestycje wymienione przez Kazimierza 

Koralewskiego zostaną zrealizowane również dzięki środkom rządowym, 

które wpłyną do miasta Gdańska. Wyraziła też ogromną nadzieję, że 

dzięki coraz większej ilości zaszczepionych zostaną wkrótce zniesione 

różne obostrzenia. Zachęciła do szczepienia.  

 

 



 

 

ALEKSANDRA DULKIEWICZ, Prezydent Miasta Gdańska 

Odniosła się do wypowiedzi radnego Koralewskiego. Stwierdziła, że 

rzeczywiście w ubiegłym roku- radni PIS odebrali od posła Smolińskiego 

czek dla gminy miasta Gdańska na środki z pierwszej edycji Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych. Jednak nabory do drugiej i trzeciej edycji 

były prowadzone w sposób tajemniczy. Nie podano do wiadomości 

informacji o kryteriach. Miasto Gdańsk zgłosiło m.in. inwestycje o których 

wspominał radny Koralewski i wiele innych. Jednak na wszystkie te 

projekty miasto Gdańsk otrzymało 0 zł. Odwołano się od tej decyzji. 

Odniosła się również do Krajowego Programu Odbudowy. Przypomniała 

o projekcie na kwotę prawie 700 mln zł „Zielona Energia”, który dotyczący 

wymiany całego ogrzewania węglowego w mieście.  

 

PUNKT  4 

UCHWAŁY 

 

4A) w sprawie zgłoszenia kandydata na stanowisko etatowego 
członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku (druk 
923); 

 

KRYSTIAN KŁOS, Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu 

Zreferował projektu uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

KAZIMIERZ KORALEWSKI, 

Spytał czy Miasto Gdańsk informowało o pojawieniu się tego wakatu 

w Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Gdańsku. 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Odpowiedziała, że to Regionalna Izba Obrachunkowa a nie Miasto 

Gdańsk prowadzi nabór. Rada Miasta Gdańska jest tylko jednym 

z organów, które mogą zgłosić czyjąś kandydaturę.  

 

Przystąpiono do głosowania. 
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Uchwałę Nr XXXV/888/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

w sprawie zgłoszenia kandydata na stanowisko etatowego członka 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku 

 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

1) w sprawie przystąpienia do sporządzenie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Orunia Górna - skwer przy 
ulicy Emilii Hoene w mieście Gdańsku (druk 915); 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o opiniach komisji. 
 
Komisja wiodąca – K. Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 
EDYTA DAMSZEL TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska, 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

KAMILA BŁASZCZYK, Radna Miasta Gdańska 

Podziękowała, że temat tego terenu został podjęty. Dodała, że teren 

rekreacyjny będzie dużym ułatwieniem dla mieszkańców. 

 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI, Radny Miasta Gdańsk 

Wyraził nadzieję, że plan ten będzie również przyczynkiem do 

zrealizowania zejścia do Parku Oruńskiego. 

 

Przystąpiono do głosowania. 
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Uchwałę Nr XXXV/889/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
w sprawie przystąpienia do sporządzenie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Orunia Górna - skwer przy ulicy 
Emilii Hoene w mieście Gdańsku 

 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna – Plac Inwalidów 
Wojennych w mieście Gdańsku (druk 918); 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o opiniach komisji. 
 
Komisja wiodąca – K. Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna 

 
EDYTA DAMSZEL TUREK, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska, 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

ANDRZEJ STELMASIEWICZ, Radny Miasta Gdańska, 

Poprosił wszystkich radnych o poparcie tego planu, który pozytywnie 

wpłynie na ten teren. 

 

Przystąpiono do głosowania. 
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Uchwałę Nr XXXV/890/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna – Plac Inwalidów 

Wojennych w mieście Gdańsku 

 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

 

3) w sprawie zaliczenia ulic: prof. Witolda Andruszkiewicza, 

Anastazego Wika-Czarnowskiego, Jelitkowski Dwór i Brodnickiej 

do kategorii dróg gminnych (druk 924); 

 

EMILIA LODZIŃSKA, Radna Miasta Gdańska 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 
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Uchwałę Nr XXXV/891/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 
 



 

w sprawie zaliczenia ulic: prof. Witolda Andruszkiewicza, Anastazego 

Wika-Czarnowskiego, Jelitkowski Dwór i Brodnickiej do kategorii dróg 

gminnych 

 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

4) w sprawie zatwierdzenia wniosku Prezydenta Miasta Gdańska 
o udzielenie Gminie Miasta Gdańska wsparcia ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 
sfinansowanie objęcia udziałów w Towarzystwie Budownictwa 
Społecznego "Motława" spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością (druk 908); 

 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o opiniach komisji. 
 

Komisja wiodąca – K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna  
      K. Strategii i Budżetu - pozytywna 

 
PIOTR KRYSZEWSKI, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania. 
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Uchwałę Nr XXXV/892/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

 

 

 

 



 

 

w sprawie zatwierdzenia wniosku Prezydenta Miasta Gdańska 

o udzielenie Gminie Miasta Gdańska wsparcia ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w Towarzystwie Budownictwa Społecznego "Motława" spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością 

 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie miasta Gdańska (druk 920); 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o opiniach komisji. 
 
Komisja wiodąca –   K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 
     K. Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna  

  K. Strategii i Budżetu - pozytywna 

 
OLGA GOITOWSKA, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI, Radny Miasta Gdańska 

Zwrócił się z pytaniem czy podział odpadów może pomóc w związku 

z rosnącą ilością odpadów bio. 

 

OLGA GOITOWSKA, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Odpowiedziała, że owszem, podział ten pomoże ustabilizować pracę 
samej kompostowni. 
 
KAZIMIERZ KORALEWSKI, Radny Miasta Gdańska 
Wyraził opinię, że przesłanki tej uchwały są trochę inne. Stwierdził, że 
kwestie jakości tego produktu mogą ulec poprawie. Wyraził również 
wątpliwości w jaki sposób będą składowane te produkty, gdyż ta 
przestrzeń nie jest hermetyczna. 
 
 
 



 
 
 
PIOTR GRZELAK, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Odpowiedział, że rzeczywiście jest dużo racji w tym co powiedział p. radny 
Koralewski. Dodał, że jest to również element inwestycyjny  
i eksploatacyjny, co nie jest rozwiązaniem nietypowym. Zamiarem było  
również oddzielenie elementów zielonych od kuchennych, które są 
bardziej wonny. 
 
WALDEMAR JAROSZEWICZ Radny Miasta Gdańska 
Zwrócił się z sugestią, że może dobrze byłoby wprowadzić okres 
przejściowy, aby wszyscy się przyzwyczaili. 
 
PIOTR GRZELAK, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Odpowiedział, że z punktu widzenia mieszkańca nic się nie zmienia. 
Chodzi tu bardziej o zarządców nieruchomości czy wspólnot 
mieszkaniowych, którzy dorzucali elementy odpadów po koszeniu np. traw 
do pojemników bio. 
 
OLGA GOITOWSKA, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Dodała, że czerwona kartka na kontenerze jest po to, aby uniknąć sytuacji, 
kiedy w kontenerze z odpadami Bio znalazłby się np. gruz. 
 
JOANNA CABAJ, Radna Miasta Gdańska 
Spytała, czy będą pobierane opłaty za przywóz tej zielonej frakcji odpadów 

na wysypisko w Szadółkach. 

 

OLGA GOITOWSKA, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Odpowiedziała, że nie będą pobierane żadne opłaty. 

 

Przystąpiono do głosowania. 
 

      za                                      - 21 
                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 -   11 
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Uchwałę Nr XXXV/892/21 

 
Rady Miasta Gdańska  

 

zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie miasta Gdańska 

 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi (druk 921); 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o opiniach komisji. 
 
Komisja wiodąca –   K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 
     K. Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna  

                             K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

 

OLGA GOITOWSKA, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania. 
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Uchwałę Nr XXXV/893/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

7) w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk 
na polskich obszarach morskich przyległych do granic Gminy 
Miasta Gdańska w roku 2021 (druk 922); 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o opiniach komisji. 
 

  Komisja wiodąca – Komisja Sportu i Turystyki - pozytywna 

 

MACIEJ LOREK, Dyrektor Wydziału Środowiska 

Zreferował projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI, Radny Miasta Gdańska 

Zwrócił się z pytaniem, czy zostały podjęte kroki mające na celu 

zapewnienie bezpieczeństwa osób odwiedzających kąpieliska w związku 

z pandemią. 

 

MACIEJ LOREK, Dyrektor Wydziału Środowiska 

Odpowiedział, że kroki takie zostały podjęte. Będą do tego zobligowani 

organizatorzy kąpielisk. 

 

Przystąpiono do głosowania. 
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Uchwałę Nr XXXV/894/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 

polskich obszarach morskich przyległych do granic Gminy Miasta 

Gdańska w roku 2021 

 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

8) w sprawie współdziałania Gminy Miasta Gdańska z Gminą 
Pszczółki oraz Gminą Suchy Dąb w celu realizacji projektu pn. 
"Cała Naprzód III" Działanie 5.2 Poddziałanie 5.2.1 - Aktywizacja 
zawodowa - mechanizm ZIT Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020 
(druk 917); 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o opiniach komisji. 
 
Komisja wiodąca -K. Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 
                K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
 

MONIKA CHABIOR, Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania. 
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Uchwałę Nr XXXV/895/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

w sprawie współdziałania Gminy Miasta Gdańska z Gminą Pszczółki 
oraz Gminą Suchy Dąb w celu realizacji projektu pn. "Cała Naprzód III" 
Działanie 5.2 Poddziałanie 5.2.1 - Aktywizacja zawodowa - mechanizm 
ZIT Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego 

na lata 2014-2020 
 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania jednorazowego stypendium Prezydenta Miasta 

Gdańska dla uczniów szczególnie uzdolnionych oraz 

maturzystów osiągających najwyższy wynik z egzaminu 

maturalnego w ramach Lokalnego Programu Wspierania 

Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży pobierających naukę 

na terenie Gminy Miasta Gdańska (druk 910); 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o opiniach komisji. 
 

Komisja wiodąca – K. Edukacji - pozytywna 
         K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

 

MONIKA CHABIOR, Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 
 
 
Przystąpiono do głosowania. 
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                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXV/896/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

jednorazowego stypendium Prezydenta Miasta Gdańska dla uczniów 

szczególnie uzdolnionych oraz maturzystów osiągających najwyższy 

wynik z egzaminu maturalnego w ramach Lokalnego Programu 

Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży pobierających 

naukę na terenie Gminy Miasta Gdańska 

 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

10) w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia  

    w Gdańsku z siedzibą przy al. Grunwaldzkiej 238 (druk 911); 

 

MONIKA CHABIOR, Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania. 

       
      za                                      - 34 

                                                   przeciw                             -   0 
                                                   wstrzymało się                 - 0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
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Uchwałę Nr XXXV/897/21 



 
Rady Miasta Gdańska  

 

w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia w Gdańsku z siedzibą 

przy al. Grunwaldzkiej 238 

 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

11) w sprawie włączenia Branżowej Szkoły II stopnia nr 5        

w Gdańsku do Państwowych Szkół Budownictwa im. Prof.          

Mariana Osińskiego w Gdańsku (druk 913);  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o opiniach komisji. 
 

Komisja wiodąca – K. Edukacji - pozytywna 

 

MONIKA CHABIOR, Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przystąpiono do głosowania. 
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                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXV/898/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

 

 

 

 



w sprawie włączenia Branżowej Szkoły II stopnia nr 5 w Gdańsku do 

Państwowych Szkół Budownictwa im. Prof. Mariana Osińskiego 

w Gdańsku 

 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

12) w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia  

 w Gdańsku z siedzibą przy ul. Prezydenta Lecha Kaczyńskiego 

35 (druk 912);  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o opiniach komisji. 
 

Komisja wiodąca – K. Edukacji - pozytywna 

 

MONIKA CHABIOR, Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
Przystąpiono do głosowania. 
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                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXV/899/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia 
w Gdańsku z siedzibą przy ul. Prezydenta Lecha 

Kaczyńskiego 35 
 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 



 
 
 

13) w sprawie włączenia Branżowej Szkoły II stopnia nr 9 
w Gdańsku do Zespołu Szkół Kreowania Wizerunku w Gdańsku 
(druk 914); 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o opiniach komisji. 
 

Komisja wiodąca – K. Edukacji - pozytywna 

 

MONIKA CHABIOR, Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
Przystąpiono do głosowania. 
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                                                    Rada Miasta Gdańska  
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Uchwałę Nr XXXV/900/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

w sprawie włączenia Branżowej Szkoły II stopnia nr 9 

w Gdańsku do Zespołu Szkół Kreowania Wizerunku 

w Gdańsku 
 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
 

14) w sprawie ustalenia na rok szkolny 2021/2022 planu sieci 
publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych 
na terenie Miasta Gdańska (druk 909); 

 



 
 

 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o opiniach komisji. 
 

Komisja wiodąca – K. Edukacji - pozytywna 
                                                             K. Rodziny i Polityki Społecznej 
 
 

MONIKA CHABIOR, Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
Przystąpiono do głosowania. 
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Uchwałę Nr XXXV/901/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

w sprawie ustalenia na rok szkolny 2021/2022 planu sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na terenie Miasta 

Gdańska 

 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 

15) zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia dyrektorów 

jednostek oświatowych Gminy Miasta Gdańska do załatwiania 

indywidualnych spraw w zakresie administracji publicznej  

(druk 916); 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o opiniach komisji. 
 



Komisja wiodąca – K. Edukacji – pozytywna 

 

 
MONIKA CHABIOR, Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
Przystąpiono do głosowania. 
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Uchwałę Nr XXXV/903/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia dyrektorów 

jednostek oświatowych Gminy Miasta Gdańska do załatwiania 

indywidualnych spraw w zakresie administracji publicznej 
 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
 

16) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
wprowadzenia świadczenia pieniężnego "gdański bon żłobkowy" 
dla rodzin zamieszkujących na terenie Gminy Miasta Gdańska 
(druk 919); 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o opiniach komisji. 
 

Komisja wiodąca – K. Edukacji – pozytywna 

 
MONIKA CHABIOR, Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
 



 
 
 
PIOTR GIERSZEWSKI, Radny Miasta Gdańska 
Spytał, jak Miasto będzie sobie radzić w przypadku podnoszenia opłat za 
żłobki. 
 
MONIKA CHABIOR, Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Stwierdziła, że dotychczasowe podwyżki opłat za żłobki były związane 
głównie z podnoszeniem cen za energię elektryczną, natomiast Miasto 
Gdańsk jest w stałym kontakcie z rodzicami i żłobkami i na bieżąco 
kontroluje sytuację. 
 
ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 
Powiedział, że z radością przyjmuje tego typu programy i zasugerował, 
aby zastanowić się nad ograniczeniem biurokracji przy składaniu 
wniosków. 
 
MONIKA CHABIOR, Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Podziękowała za sugestie i poprosiła o informowanie na bieżąco  

o wszystkich uwagach mieszkańcach. 
 
WOJCIECH BŁASZKOWSKI, Radny Miasta Gdańska 
Podziękował Pani Wiceprezydent i Pani Prezydent za tą uchwałę. 
Wspomniał też przy okazji o innych uchwałach, takich jak obniżenie 
czynszu dla przedsiębiorców. 
 
BEATA DUNAJEWSKA, Radna Miasta Gdańska 
Wyraziła swoje zadowolenie z powodu tej uchwały. Zaznaczyła, jak ważna 
jest to inicjatywa dla mam, które chcą wrócić do pracy. 
 
PRZEMYSŁAW MAJEWSKI, Radny Miasta Gdańska 
Zwrócił się z pytaniem jaki jest realny czas od złożenia wniosku do 
przyznania świadczenia. 
 
MONIKA CHABIOR, Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Odpowiedziała, że z uwagi na pandemię ten czas może być wydłużony 
jednak świadczenia są realizowane dość płynne. 
 
 
 
 
 



 
 
TERESA WASILEWSKA, Radna Miasta Gdańska 
Podziękowała śp. Prezydentowi Pawłowi Adamowiczowi, który był 
inicjatorem bonu żłobkowego.  
 
JOANNA CABAJ, Radna Miasta Gdańska 
Dodała, że brakuje w Gdańsku promocji wśród matek postawy, że miejsce 
dziecka w najmłodszych latach jest w domu. 
 
MONIKA CHABIOR, Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Powiedziała, że dzieci potrzebują też socjalizacji, a rodzice oczekują 
również podnoszenia opieki nad najmłodszymi dziećmi i jest tu wskazana 
równowaga. 
 
CEZARY ŚPIEWAK – DOWÓR, Radny Miasta Gdańska 
Zaapelował, aby nie zaznaczać, że tylko matka może siedzieć z dzieckiem 
w domu, robi to też wielu ojców. 
 
JOANNA CABAJ, Radna Miasta Gdańska 
Powiedziała, że jej wiedza pochodzi nie tylko z książek i uczelni a również 
z doświadczenia. 
 
EMILIA LODZIŃSKA, Radna Miasta Gdańska 
Dodała, że często decyzja o posłaniu dziecka do żłobka jest świadomym 
wyborem rodziców, którzy muszą radzić sobie finansowo. 
Są to indywidualne kwestie, ponieważ fakt, że spędza się z dzieckiem 
dużo czasu nie świadczy o jakości. 
 
PRZEMYSŁAW MAJEWSKI, Radny Miasta Gdańska 
Zwrócił się z pytaniem, czy jest zauważalna poprawa w dostępności 
żłobków po wprowadzeniu listy rankingowej. 
 
MONIKA CHABIOR, Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Odpowiedziała, że zarówno bon żłobkowy jak i plany budowy nowych 
żłobków powinny skutecznie zmniejszać listy kolejkowe. 
 
KATARZYNA CZERNIEWSKA, Radna Miasta Gdańska 
Nie zgodziła się ze stanowiskiem radnej Joanny Cabaj, że rodzice 
decydujący się na przekazanie dziecka do żłobka robią coś 
niewłaściwego. Zaapelowała również o nieprezentowanie swojej 
prywatnej opinii na forum Rady Miasta Gdańska. 
 



 
 
 
 
JOANNA CABAJ, Radna Miasta Gdańska 
Poprosiła o nieprzeinaczanie sensu jej wypowiedzi. 
 
CEZARY ŚPIEWAK – DOWÓR, Radny Miasta Gdańska 
Wyraził opinię, że warto szanować decyzje każdego i nie potępiać nikogo. 
 
Przystąpiono do głosowania. 
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Uchwałę Nr XXXV/904/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
wprowadzenia świadczenia pieniężnego "gdański bon 

żłobkowy" dla rodzin zamieszkujących na terenie Gminy Miasta 
Gdańska 

 
z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 

17) Apel Rady Miasta Gdańska w sprawie Krajowego Planu   

Odbudowy i Zwiększania Odporności. 

CEZARY ŚPIEWAK – DOWÓR, Radny Miasta Gdańska 
Zreferował projekt apelu zgodnie z uzasadnieniem. 

 
 
 



 
 
 
 
ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 
Powiedział, że 770 miliardów złotych dla Polski to wielka szansa, którą 

warto i trzeba wykorzystać. Spytał, że w czym w takim razie tkwi problem. 

Stwierdził, że tak naprawdę problemem jest Koalicja Obywatelska, 

ponieważ nie zadeklarowała, czy popiera Fundusz Odbudowy.  

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI, Radny Miasta Gdańska 
Stwierdził, że te 770 miliardów złotych może w znaczący sposób może 

wpłynąć na sytuację gospodarczą w kraju. Zaapelował też, aby radni 

Koalicji Obywatelskiej nie podawali fałszywych informacji, że Gdańsk nie 

otrzymał nic z tych środków. Dodał, że Gdańsk otrzymał 81,5 miliona 

złotych ze środków rządowych. Są z tego finansowane różne ważne 

inwestycje jak: gdański program przeciwpowodziowy, budowa tras 

rowerowych, program budowy i modernizacji chodników, rewitalizacja 

Oruni, zagospodarowanie Domu Zdrojowego w Gdańsku Brzeźnie, 

modernizacja basenów przyszkolnych itd. 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rada Miasta Gdańska 

Poinformowała, że informacje o tym na jakie inwestycje Gdańsk starał się 

o środki finansowe była podawana do publicznej wiadomości. 

 
WOJCIECH BŁASZKOWSKI, Radny Miasta Gdańska 
Wyraził opinię, że apel ten jest sformułowany w bardzo grzecznościowej 

formie. Dodał, że Gdańsk powinien otrzymać środki z tego funduszu, 

ponieważ dziś zasady przyznawania tych środków są niejasne. Zachęcił 

do głosowania za apelem.  

 

KRYSTIAN KŁOS, Radny Miasta Gdańska 

Przypomniał, że Unia Europejska to nie tylko pieniądze, które mogą trafić 

do Polski, ale również wartości, jak tolerancja, wolność itp. Dodał, że 

należy zwrócić uwagę na brak transparentności w zasadach 

przyznawania środków. 

 

KAMILA BŁASZCZYK, Radna Miasta Gdańska 

Zgodziła się, że środki z tego Funduszu są bardzo ważne jednak trzeba 

zadbać o jasne zasady, aby uniknąć kolejnych afer jak np. przy zakupie 

respiratorów. 

 



 

 

 

KAZIMIERZ KORALEWSKI, Radny Miasta Gdańska 

Zwrócił uwagę, że apel ten jest inicjatywą polityczną. Przez lata różnych 

rządów nigdy nie było tego typu apelu. Dodał, że Gdańsk korzysta ze 

środków unijnych. Przypomniał, że radni miasta Gdańska z klubu PIS 

zawsze będą optować za dodatkowymi środkami finansowymi dla 

Gdańska, będą spotykać się z parlamentarzystami, jednak nie będą 

sugerować Premierowi RP, że jego działania są nietransparentne. 

 

ANDRZEJ STELMASIEWICZ, Radny Miasta Gdańska 

Przytoczył cytat z Twittera posłanki Magdaleny Adamowicz. 

 

PIOTR BORAWSKI, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Przypomniał, że te 81,5 miliona trafiło do Gdańska z pierwszej transzy 

w ubiegłym roku, natomiast z kolejnych transz drugiej i trzeciej nie było 

nic. Dodał, że Gdańsk ma gotowe projekty i dlatego konieczne jest 

wsparcie ze strony radnych z PIS. 

 

KATARZYNA CZERNIEWSKA, Radna Miasta Gdańska 
Odniosła się do wypowiedzi radnego Majewskiego. Powiedziała, że jest to 

próba manipulacji, ponieważ wymienił on szereg inwestycji z pierwszej 

edycji Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, która została już 

zakończona i wszystkim gminom zostały środki przyznane niejako 

z automatu. Zauważyła, że w apelu odnosimy się do działań  

w przyszłości, co jest mylące. Odniosła się też do wypowiedzi radnego 

Skiby i Majewskiego, w których mówili jak dużo środków przyznawanych 

jest dla Polski, nie mówiąc jednak ani słowa o tym, że środki te przyznaje 

Unia Europejska. Nawiązała też do wypowiedzi radnego Koralewskiego, 

czy są mu znane algorytmy przyznawania środków. 

 

KAROL RABENDA, Radny Miasta Gdańska 

Nawiązał do wypowiedzi radnego Kłosa. Powiedział, że będzie się starał 

przekonań posła Jana Kanthaka do poparcia tego projektu, ale prosi też, 

aby przekonał on do tego radnych Platformy Obywatelskiej. 

 

 

 

KRYSTIAN KŁOS, Radny Miasta Gdańska 



Stwierdził, że nie musi tego robić, gdyż Platforma Obywatelska w pełni 

popiera budżet UE, chodzi jej jednak o ustalenie jasnych zasad  

w przyznawaniu tych środków. 

 

ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 

Poruszył kwestię transparentności. Zgodził się z tym jednak powiedział, 

że radni Koalicji Obywatelskiej są w tej sprawie niewiarygodni. 

Przypomniał, że kiedy wraz z radnym Majewskim zwrócili się z prośbą 

o listę adresów wyremontowanych nieruchomości, nie otrzymał ich 

rzekomo ze względu na ochronę danych osobowych.  

 

PIOTR GRZELAK, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Odniósł się do wypowiedzi przedmówcy. Powiedział, że Dyrektor Urzędu 

Ochrony Danych Osobowych potwierdził, że numer w adresie może 

stanowić daną osobową i być naruszeniem. Dodał, że Miasto musi przede 

wszystkim chronić dane lokatorów.  

 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI, Radny Miasta Gdańska 

Odniósł się do zarzutów kierowanych przez radną Czerniewską. 

Odpowiedział też Prezydentowi Piotrowi Borawskiemu na zarzuty jakoby 

radni PIS okradali gdańszczan. Przypomniał, że to jego ekipa jest 

odpowiedzialna za wycinkę drzew. Zaapelował, żeby połączyć siły  

i starać się przekonać posłów, aby poparli program odbudowy. 

 

BOGDAN OLESZEK, Radny Miasta Gdańska 

Przypomniał, że to właśnie politycy partii rządzącej przekonywali, że te 

pieniądze z Unii Europejskiej są Polsce niepotrzebne. 

 

PIOTR BORAWSKI, Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Odpowiedział radnemu Majewskiemu, że swoje wypowiedzi zawsze 

opiera na faktach. Poruszył też temat ochrony drzew, mówiąc, że 

wszystkie decyzje administracyjne są dostępne na stronie Ministerstwa 

Klimatu i Środowiska. 

 

WOJCIECH BŁASZKOWSKI, Radny Miasta Gdańska 

Powiedział, że mimo deklaracji radnych PIS, że będą bronić interesów 

miasta Gdańska są jednak nieuczciwi. Nie chcą poprzeć apelu, który ma 

na celu dzielenie środków unijnych przy większym udziale samorządów. 

 

 



 

KAZIMIERZ KORALEWSKI, Radny Miasta Gdańska 

Podtrzymał opinię, że jest to apel polityczny. Wyraził przekonanie, że 

inicjatywy radnych PIS są wystarczających dowodem na ich poświęcenie 

dla miasta Gdańska. 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Poinformowała o wyczerpaniu listy mówców. 

 

Przystąpiono do głosowania. 
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Apel Rady Miasta Gdańska w sprawie Krajowego Planu   

Odbudowy i Zwiększania Odporności 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 
 

Apel stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przypomniała, że jutro mija termin składania oświadczeń majątkowych. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

PUNKT  5 

WNIOSKI I OŚWIADCZENIA OSOBISTE 

 
 
ANDRZEJ SKIBA, Radny Miasta Gdańska 
Zachęcił wszystkich, którzy nie mają przeciwwskazań zdrowotnych do 
szczepień przeciw COVID-19. Zwrócił się również z pytaniem do której 
czynne jest Biuro Rady Miasta Gdańska. 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Odpowiedziała, że Biuro Rady Miasta jest czynne do godz. 16 a w piątek 
do 15. Również poparła słowa radnego Skiby. 
 

WOJCIECH BŁASZKOWSKI, Radny Miasta Gdańska 

Również poparł apel o zaszczepienie się. 
 
KATARZYNA CZERNIEWSKA, Radna Miasta Gdańska 
Poparła głosy przedmówców. 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK, Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Podziękowała wszystkim za udział. Zamknęła obrady sesji. 

Obrady zakończono o godz.12:19. 

Przewodnicząca 

Rady Miasta Gdańska 

 

  Agnieszka Owczarczak 

Protokół sporządziła 

na podstawie zapisu w formie cyfrowej 

 

Inspektor BRMG 

Magdalena Garbowska 

 

 

 


